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   信心的順服     

     
    林崇智牧師
這田園的愛情故事是基督愛我們的美麗預表。   路得記 3: 1-18
◆
路得記的預表
- 路得:   預表歸向主的信徒

- 波阿斯: 預表基督,供應者,救贖主,保護者

- 拿俄米: 預表聖靈的教導  
◆
 路得的信心順服
- 需要歸宿
路得的婆婆拿俄米對她說：“女兒啊，我不是應當為你找個歸宿，使你得到幸福嗎？  路得記 3:1 
- 需要對付罪惡雜質
他今天晚上要在禾場上簸大麥。  路得記 3:2
- 需要聖潔榮美
你洗個澡，抹上香膏，穿上斗篷，就下到禾場去。路得記 3:3
- 要在主腳前順服
等到他躺下來，你要弄清楚他所躺的地方，進去掀露他的腳，然後躺下去。他就會告訴你該作甚麼。  路得記 3:4
- 要順服遵行聖靈指示
路得對她說：“你吩咐的，我就去作。”   路得記 3:5
- 要委身信靠主
她回答：“我是你的婢女路得，請用你的衣襟遮蓋你的婢女，因為你是我的有買贖權的近親。”  路得記 3:9
- 要安靜等候主
拿俄米說：“我女兒，你儘管安靜等候，直到你知道事情怎樣了結，因為那人今天不把事情辦妥，絕不歇息。”   路得記 3:18
◆
信心順服的結果
- 主必以愛接納
波阿斯說： 我女兒，願你蒙耶和華賜福。   路得記 3:10
- 主必成就應許
我指著永活的耶和華起誓，我一定盡買贖你的本分。 路得記 3:13
- 主必豐富賞賜
他給我這六簸箕大麥，對我說：‘不要空手去見你婆婆。’  路得記 3:17
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Obedient Faith 



 Pastor Lum
This beautiful love story foreshadows the love of Christ for us.   Ruth 3:1-18
◆
Types in the Book of Ruth 
-  Ruth:    type of believers turning to Christ
-  Boaz:    type of Christ, Redeemer, Provider, Protector
-  Naomi:  type of Holy Spirit teaching
◆
The Obedient Faith of Ruth
- Need a place of belonging
One day Ruth’s mother-in-law Naomi said to her, “My daughter, I must find a home for you, where you will be well provided for.   Ruth 3:1 
- Need to deal with sin and impurity
Tonight he will be winnowing barley on the threshing floor.  Ruth 3:2
- Need to be holy and glorious
Wash, put on perfume, and get dressed in your best clothes. Then go down to the threshing floor.    Ruth 3:3
- Need to submit before Christ ‘s feet
When he lies down, note the place where he is lying. Then go and uncover his feet and lie down. He will tell you what to do.”Ruth 3:4
- Need to obey instruction of the Holy Spirit
“I will do whatever you say,” Ruth answered.   Ruth 3:5
- Need to commit your life to Christ
“I am your servant Ruth,” she said. “Spread the corner of your garment over me, since you are a guardian-redeemer of our family.”   Ruth 3:9
- Need to rest and wait on the Lord
Then Naomi said, “Wait, my daughter, until you find out what happens. For the man will not rest until the matter is settled today.”   Ruth 3:18
◆
Result of the obedient faith
- The Lord will accept you in love
“The Lord bless you, my daughter,” he replied.  Ruth 3:10
- The Lord will fulfill his promises
As surely as the Lord lives I will do it. Lie here until morning.”  Ruth 3:13
- The Lord will reward you abundantly
“He gave me these six measures of barley, saying, ‘Don’t go back to your mother-in-law empty-handed.’” Ruth 3:17
